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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Lélegzetelállító gyógyszerárak” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani dr. Székely Tamás egészségügyi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A parlagfű-pollen által előidézett allergia széleskörűen elterjedt népbetegség lett a 20 . század

végére. Napjainkban Magyarország lakosságának 30 százalékánál mutathatók ki allergiás tünete k

A betegek kétharmada pollenérzékeny, és ennek legalább 60%-át a parlagfű pollenje okozza.

Áprilistól a kormány több gyógyszer árát drasztikusan megemelte, leginkább az asztmások és

allergiások gyógyszerei drágultak Az allergia ellenes szerekre eddig szakorvosi javaslat alapján

50%-os ártámogatást járt, mostantól a szakorvos és a háziorvos is egységesen 25%-o s

támogatással írhatja fel az adott gyógyszert, tehát ezek az egyébként drága készítmények a z

eddiginél másfélszer többe kerülnek Az elmúlt években már valóságos árrobbanás következett

be ezeknél az orvosságoknál, a mostani árváltozás több mint húszféle gyógyszert és legaláb b

egymillió beteget érint .

Miniszter úr! Mi az oka annak, hogy a legelterjedtebb és a legszélesebb társadalmi réteget érint ő

betegség enyhítésére szolgáló gyógyszerek támogatását drasztikusan lecsökkentették, éppen a z

allergiaszezon előtt?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009. április 07 .

Dr. Áder Ján
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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